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Mondelinge vraag van mevr. Lederman-Bucquet: Veiligheid in sommige Ukkelse wijken. 
 

Mevr. Lederman-Bucquet geeft aan dat verschillende inwoners bezorgd zijn omdat er in verschillende 
Ukkel wijken inbraken vastgesteld werden, o.m. in de Hamstraat en aan de Bascule. Wat is het standpunt van de 
gemeente? Zal het college bewakingscamera's voorzien? 

 
De burgemeester bevestigt de stijging van het aantal inbraken in verschillende Ukkelse wijken. Dit aantal 

kan stijgen door een actieve misdaadbende of dalen door de ontmanteling hiervan door de politiediensten. Het 
aantal is momenteel in dalende lijn in de vermelde wijk (januari 2, februari, maart 1, april 0). De bestrijding van 
kraakpanden is nuttig geweest omdat er in bepaalde gevallen verbanden werden vastgesteld met krakers en 
inbraken. 

 
De gemeente beschikt reeds over talrijke camera's. Volgens de politie zijn camera's niet aangewezen in de 

wijken die vermeld worden door mevr. Lederman-Bucquet. De burgemeester geeft aan dat de politie de wijken 
systematisch screent. 

 


